

Electronic Attendance of Abu Dhabi Islamic Bank PJSC General Assembly Meeting

Abu Dhabi Islamic Bank PJSC (“ADIB”) hereby informs its shareholders, that the General Meeting (“GA”) will be conducted electronically online through audio broadcasting and digital voting as detailed below:

- **Date:** Tuesday, 6th October 2026
- **Time:** 11:00 a.m.

PROCESS:

(1) The GA registration will be open from Monday, 5th October 2026 at 11:00 a.m. to 10:00 a.m. on 6th October 2026.

(2) ADIB shareholders must register electronically through the link (www.smartagm.ae) to be able to participate and vote in the GA meeting either through smart phone, laptop or PC.

ADIB GA Registration, Attendance and Voting Process are as follows:

- **Attendance Registration:** Shareholders wishing to register their attendance shall do so electronically through www.smartagm.ae starting from Monday 5th October 2026 at 11:00 a.m. until Tuesday 6th October 2026 at 10:00 a.m.
- **Shareholder's attendance of the General Assembly:** Shareholders will be able to attend the GA through a live web broadcast (video & audio) that can be accessed electronically online through www.smartagm.ae starting from Tuesday 6th October 2026 at 11:00 a.m.

حضور اجتماع الجمعية العمومية لمصرف أبوظبي الإسلامي ش.م.ع. من خلال المشاركة الإلكترونية للمساهمين

يود مصرف أبوظبي الإسلامي ش.م.ع. ("المصرف") ابلاغ السادة المساهمين بعقد اجتماع الجمعية العمومية عبر التسجيل والتصويت الإلكتروني وذلك حسب التفاصيل الواردة أدناه:

- التاريخ: الثلاثاء 6 أكتوبر 2026
- التوقيت: الحادية عشر صباحاً

الإجراءات:

(1) يفتح باب التسجيل للمساهمين الكرام اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 5 أكتوبر 2026 في تمام الساعة الحادية عشر صباحاً ويتم اغلاقه يوم الثلاثاء الموافق 6 أكتوبر 2026 في تمام الساعة العاشرة صباحاً.

(2) لتسجيل الحضور: يرجى الضغط على الرابط التالي (www.smartagm.ae) يمكنكم الدخول من قبل هاتفك الذكي أو الجهاز اللوحي أو الكمبيوتر.

وعليه ستتم عملية تسجيل الحضور والتصويت وفقاً للمنهج التالي: **تسجيل الحضور:** على السادة المساهمين الراغبين بتسجيل حضورهم، زيارة الرابط الإلكتروني المخصص لذلك ابتداءً من الإثنين الموافق 5 أكتوبر 2026 في تمام الساعة الحادية عشر. يفتح باب التسجيل لغاية الساعة العاشرة من يوم الثلاثاء الموافق 6 أكتوبر 2026

- **حضور الجمعية العمومية:** سيتمكن السادة المساهمين من مشاهدة مجريات الجمعية العمومية عبر البث الحي والمباشر بالصوت والصورة لمجريات الاجتماعات من خلال الرابط الإلكتروني (www.smartagm.ae) وذلك ابتداءً من يوم الثلاثاء الموافق 6 أكتوبر 2026 في تمام الساعة الحادية عشر صباحاً.

- Shareholder Participation and Voting:** After shareholder registration and verification, shareholders will receive a text message containing an electronic link with a username and password. Shareholders must click on the electronic link and enter the username and password. The electronic link will allow shareholders to: (1) participate in the General Assembly meeting; (2) access the General Assembly agenda items; (3) cast their votes on the agenda items.
- Questions Related to the GA Agenda:** Shareholders may submit questions online through the electronic link, and these questions will be addressed during the General Assembly Meeting. The floor for shareholders' questions will be open from Monday 5th October 2026 at 11:00 a.m. and continue until the end of the GA.
- Registration of Assembly:** The proceedings of the General Assembly meeting will be registered and posted on ADIB's website (www.adib.com) to enable Shareholder's access to it.
- Chairman message:** ADIB Chairman message will be posted on the link www.smartagm.ae
- المشاركة والتصويت على بنود جدول أعمال الجمعية العمومية:** بعد التسجيل والتأكد من صحة البيانات، سيتم إرسال رسالة نصية لجميع السادة المساهمين الذين قاموا بالتسجيل وستتضمن الرسالة اسم المستخدم وكلمة المرور. على السادة المساهمين الضغط على الرابط وإدخال رمز الدخول الخاص بهم. سيتمكن السادة المساهمون من الاطلاع على بنود جدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية والتصويت على كل بند بشكل منفصل.
- الأسئلة المتعلقة ببنود جدول أعمال اجتماع الجمعية العمومية:** يستطيع السادة المساهمون طرح أسئلتهم من خلال الرابط وسيتم الإجابة عن الأسئلة خلال اجتماع الجمعية العمومية. سيفتح باب الأسئلة ابتداءً من يوم الإثنين الموافق 5 أكتوبر 2026 في تمام الساعة الحادية عشر وسيستمر تلقي أسئلة السادة المساهمين خلال اجتماع الجمعية العمومية وحتى الانتهاء من مناقشة كامل بنود جدول الأعمال.
- تسجيل مجريات الجمعية العمومية:** سيتم تسجيل مجريات الجمعية العمومية بالصوت والصورة وإتاحتها على الموقع الإلكتروني الخاص بالمصرف (www.adib.com) لتمكين المساهمين من الاطلاع عليها.
- كلمة رئيس مجلس الإدارة:** ستكون متاحة للسادة المساهمين على الرابط الإلكتروني (www.smartagm.ae)